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“TÜRKİYE
yüzyılı yatırım
yüzyılı olacak”
AKParti’nin haftalık basın toplantısında

konuşan Tanıtım ve Medya Başkanı
Halil İbrahim Sevim yaptığı açıklama-

da, Afyonkarahisar için hizmetlerine devam ettik-
lerini ifade ederek; “Cumhurbaşkanımız Sayın
Recep Tayyip Erdoğan’ın, bir yandan Birleşmiş
Milletler Kürsüsünde mazlumun hakkını
savunurken bir yandan da İstanbul’da toplanan
Yatırım Danışma Konseyi’nde 3,5 trilyon dolarlık
yatırım zirvesinde Türkiye Yüzyılının yatırım yüzyılı
olması için çalışıyor” dedi. /8’DE

Artık maden ruhsatlarımızı Tarım ve
Orman Bakanlığı’ndan mı alacağız?

Madenciler olarak orman alanlarının sadece binde
3’ünde maden arama faaliyetlerinde bulunduklarını
dile getiren Ege Maden İhracatçıları Birliği Başkanı
İbrahim Alimoğlu, Tarım ve Orman Bakanlığı’nın orman-
larla ilgili bütçesinin yüzde 50’den fazlasının orman
bedelleri aracılığıyla Türk madencilik sektöründen tahsil
edildiğine dikkati çekti./ 8’DE

2024 yılında her ay ihracat rekorları kıran Egeli
madenciler, Orman Kanunu’nun 16. Maddesinin
Uygulanması Hakkındaki Yönetmelik
değişikliğinin madencilik faaliyetlerine büyük
sekte vuracağını ifade ederek tepki gösterdi.Polis 3 milyon 600 bin adet

doldurulmuş makaron ele geçirdi
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı Kaçakçılık
ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne bağlı ekipler
tarafından şüphe üzerine bir tır durduruldu. Ardından emniyet
müdürlüğü bahçesine götürülen tırda arama yapıldı./3’TE

AKÜ’den
TEKNOFEST’24
Yarışlarında

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Kocatepe Roket Takımı
2024 TEKNOFEST Havacılık, Uzay ve Teknoloji festivali
yarışmasında Orta İrtifa Kategorisinde Türkiye üçüncüsü oldu,
ayrıca en iyi görsel medya paylaşım ödülüne layık görüldü.

Türkiye Üçüncülüğü
Teknoloji Fakültesi

Makine Mühendisliği
Öğretim Üyesi Prof.

Dr. Kubilay Aslantaş
danışmanlığında Takım
Üyeleri; Umut Koçak,
Mirbey Mercan, Yusuf
Mete Gürler, Ali Ercan,
Sude Bektaşoğlu, İrem
Altınbaş, Elber Hakan
Genç, Haluk Gazi Kurban,
Ayşenur Bodur ve Feyza
Güneş’ten oluşan Kocatepe
Roket Takımı TEKNOFEST’24 yarış-
malarında büyük başarı gösterdi.

8 BİN FEET YÜKSEKLİĞE
BAŞARIYLA ULAŞTI

TEKNOFEST’24 roket yarışmasında

üçüncülük elde eden Kocatepe
Roket Takımının tasarladığı

roketin 8.000 feet yüksekliğe
başarıyla ulaştığını ifade
eden Danışman Prof. Dr.
Kubilay Aslantaş, “Paraşüt
sistemi sorunsuzca devr-
eye giren roket güvenli
şekilde iniş yaptı. Kocatepe

Roket Takımının tasarladığı
roketin ulaştığı en yüksek

noktada ilk ayrılma gerçekleşti
ve sürüklenme paraşütü açılarak

bilimsel görev yükü ayrıldı. 600 metre
irtifada ise ana paraşüt açıldı ve roket
başarılı bir şekilde iniş yaptı” diye
konuştu.
>>HABER SAYFA 5’TE

Kasapoğlu, gençlerle
buluşmaya devam ediyor

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, gençlerle buluşmaya devam ediyor. Bu bağlam-
da, Kasapoğlu ve Hizmet Müdürü, Sultandağı Gençlik
Kampı’nda üniversite hayatına yeni adım atan ve GSB yurt-
larında kalan gençlerle bir araya geldi./7’DE

Bağımlılıkla hep birlikte
mücadele edeceğiz

Saadet Partisi İl Başkanı Beytullah Karataş, Uyuşturucu ile
Mücadele Federasyonu (UMFED) Afyonkarahisar İl Temsilcisi Tülay
Şenel ve beraberindeki heyeti İl Başkanlığında misafir etti./5’TE

Başkan Derviş Aynacı,
Müslümana mahallesi
sakinleriyle buluştu

Milli Eğitime Türk
Kızılay’ından
başarı plaketi

Türk Kızılay
Afyonkarahisar
Kan Bağışı
Merkezi Müdürü
Dr. Kubilay
Akman,
Kan Merkezi
Organizasyon
Sorumluları
Orhan Burak
Keklik ve Musa
Kıymalıoğlu, İl
Milli Eğitim
Müdürü Miraç
Sünnetci’yi
makamında
ziyaret etti./2’DE

Belediye Başkanı Derviş Aynacı, MHP Bolvadin
İlçe Başkanı Mahmut Kızıltoprak ve İl Genel
Meclisi Üyesi Mehmet Koyuncu Müslümana
Mahallesi'nde vatandaşlarla bir araya gelerek
mahalle halkıyla istişarelerde bulundu. /2’DE

Afyonkarahisar’da polis
tarafından aranan şahıs-
lara yönelik yapılan dene-

timde 12 kişi gözaltına
alınırken, denetimlerde

değişik tür ve miktarlarda
uyuşturucu ile silah da

ele geçirildi./8’DE

Aranan
şahıslar
yakalandı

İşçi servisi ile hafif ticari
aracın çarpıştığı kazada

6 kişi yaralandı

Kaza, Çay ilçesi Devederesi mevkiinde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, tarım işçilerini
taşıyan S.G., idaresindeki 03 PT 245 plakalı minibüs
henüz belirlenemeyen bir sebepten ötürü Y.D.,
idaresindeki 48 AGT 416 plakalı hafif ticari araçla
çarpıştı. Kazada 6 kişi yaralandı. Yaralılar kaza son-
rası çevredekilerin haber vermesi üzerine olay yer-
ine gelen ambulanslarla hastanelere kaldırıldı./3’TE

Üniversite öğrencilerine ikramlı karşılama
2024-2025 eğitim öğretim yılının başlaması dolayısıyla
Afyonkarahisar İl Müftülüğü Gençlik Koordinatörlüğü,
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi’nde karşılama,
tanıtım ve kitap standı açtı./3’TE

Dinar’da ‘sivil toplum kuruluşlarının sosyal
ve kültürel hayata katkıları’ konuşuldu

Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu, Ticaret ve
Sanayi Odası Konferans Salonu'nda kamu yararına
çalışan Türk ocakları dinar şubesi tarafından düzen-
lenen “Dünden Bugüne Dinar’da Sivil Toplum
Kuruluşlarının Sosyal ve Kültürel Hayata Katkıları”
başlıklı söyleşiye katıldı. /3’TE
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TMO haşhaş ekimi konusunda
muhtarları bilgilendirdi

Toprak Mahsulleri Ofisi Afyonkarahisar Başmüdürlüğü
2024/2025 Yılı Haşhaş ekim döneminin başlaması dolayısıyla

muhtarlara yönelik bilgilendirme eğitimi düzenledi.

Afyonkarahisar’a adını veren, ülke ekonomisine ve
ihracata önemli katkılar sağlayan Haşhaşın bil-
inçli ekilmesi, ekim alanının artırılması ve uygula-

malardaki değişiklikler konusunda muhtarlara bilgiler ver-
ildi. Üreticilerin dikkat edeceği huşular ise şöyle; Üreti-
ciler ekim yapacağı parsel için Çiftçi Kayıt Sistemi (ÇKS)
belgesi alarak HÜBAS dan ekim izin talebinde bulu-
nacak, muhtarına onaylatacak. Kapsül alım fiyatları;
Geleneksel haşhaş kapsülleri için 25,00 TL/kg, TMO
tohumlu Yüksek Morfinli haşhaş kapsülleri için 50,00
TL/kg (morfin oranına göre kademeli) Haşhaş ekim
başvuru süresi 30 Ekim 2024 tarihine kadar sürecek.
Üretici başına 3 parsel ve 30 dekar ekim alanı sınırlaması
uygulanmayacak. Yazlık ekilişler için başvuru yapılmaya-
cak olup kışlık ekim için izin belgesi düzenlenmiş alanlar

için yenileme ekimi yapılabilecek. Haşhaş ekim alanları
uydu üzerinden de takip ve kontrol edilecek. 500 m²’den
küçük parseller için haşhaş ekim başvurusu yapılamaya-
cak. Her üreticimiz tüm parsellerinde Kurumumuzdan
temin ettikleri TMO tohumluklarını ya da kendi tohum-
luklarını tercih edecekler. TMO tohumluklarını dekara 1
kg hesabıyla dağıtılacaktır. Üretici, yenileme ekimi yap-
ması durumunda ilave dekar başına 1 kg daha haşhaş
tohumluğu alabilecek. TMO tohumluk bedeli 75,00
TL/Kg, TMO’ya satılan ürün bedelinden tahsil edilecek.
Toprak Mahsulleri Ofisi Afyonkarahisar Başmüdürlüğü
yetkilileri ofis çuvalı kullanılması, çuval ağızlarının dikili
olması, çuval içerisine sadece Haşhaş kapsülü konulması
ve kesinlikle sap/çöp vb konulmaması konusunda da
çiftçileri uyardı. >>KADER KAYA

Polis 3 milyon 600 bin adet
doldurulmuş makaron ele geçirdi

Afyonkarahisar’da polis tarafından
durdurulan bir tırda yapılan aramada 3 milyon

600 bin adet doldurulmuş makaron ele geçirildi.
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne
bağlı ekipler tarafından şüphe üzerine bir
tır durduruldu. Ardından emniyet müdür-
lüğü bahçesine götürülen tırda arama

yapıldı. Aramada koliler içerisinde 3 milyon
600 bin adet doldurulmuş makaron ele
geçirildi. Olayla ilgili bir kişi gözaltına
alınırken, operasyon anı ise polis kam-
erası tarafından saniye saniye kayıt altına
alındı. >>İHA

Başkan Derviş Aynacı, Müslümana
mahallesi sakinleriyle buluştu
Belediye Başkanı Derviş Aynacı, MHP Bolvadin İlçe Başkanı

Mahmut Kızıltoprak ve İl Genel Meclisi Üyesi Mehmet
Koyuncu Müslümana Mahallesi'nde vatandaşlarla bir
araya gelerek mahalle halkıyla istişarelerde bulundu.

Mahallede yaşayan vatandaşların tale-
plerini dinleyen Başkan Aynacı,
sorunları yerinde tespit ederek, ilgili
birimlere gerekli talimatları verdi.
Başkan Aynacı, "Halkımızın
ihtiyaçlarını birebir dinlemek ve tespit
ettiğimiz eksiklikler için hemen
harekete geçmek bizim önceliğimizdir.
Vatandaşlarımızla fikir alışverişinde
bulunarak Bolvadin’i daha yaşanabilir
bir ilçe haline getirmek için gerekli
çalışmaları hızla başlatacağız," dedi.
Mahalle ziyaretlerinin Bolvadin'in tüm
mahallelerinde devam edeceğini
belirten Başkan Aynacı, belediye
olarak vatandaşların yaşam kalitesini
artırmak amacıyla gece gündüz çalış-
maya devam edeceklerini vurguladı.
>>HÜDAYİ ACAR

Milli Eğitime Türk
Kızılay’ından
başarı plaketi
Türk Kızılay Afyonkarahisar Kan Bağışı
Merkezi Müdürü Dr. Kubilay Akman, Kan
Merkezi Organizasyon Sorumluları
Orhan Burak Keklik ve Musa
Kıymalıoğlu, İl Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci’yi makamında ziyaret etti.

2023-2024 eğitim öğretim yılın-
da İl Milli Eğitim Müdürlüğü
bünyesinde Türk Kızılay
Afyonkarahisar Kan Bağış
Merkezinin yapmış olduğu
bağış kampanyaları üzerine
istişarelerde bulunulan
ziyarette kan bağışı kampa-
nyalarındaki başarılarından
dolayı Türk Kızılay
Afyonkarahisar Kan Bağışı
Merkezi Müdürlüğü yetkilileri İl
Müdürü Miraç Sünnetci’ye
bronz madalya ve plaket takdi-
minde bulundu.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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UYUŞTURUCU KISKACINDA TOPLUM:
MÜCADELE İÇİN FEDERASYONDAN ÖNEMLİ ZİYARET
Uyuşturucu ile Mücadele Federasyonu İl Başkanı Tülay Şenel ve ekibi, şehirdeki uyuşturucu meselesinin ele alınması

ve çözüm önerilerinin paylaşılması amacıyla İYİ Parti İl Başkanı Muhammet Mısırlıoğlu'nu makamında ziyaret etti.

Bu önemli buluşmada Federasyon Başkanı Şenel, ülkedeki genç neslin
uyuşturucu tehlikesinden korunması için ailelerin mücadeleye aktif olarak
katkı sağlaması gerektiğini vurguladı. Her ne kadar uyuşturucu kul-

lanımını sınırlamak amacıyla dünya genelinde ve ülke genelinde kanunlar yürür-
lüğe konmuş olsa da, madde bağımlılığının artmaya devam ettiğine dikkat çekti.
Özellikle 12-17 yaş grubunun risk altında olduğunu ve 17-25 yaş aralığının
bağımlı sayısının giderek büyüdüğünü belirten Şenel, bu sorunun ancak ilgili
kamu kurumları ve sivil toplum kuruluşlarının koordineli çabalarıyla aşılabile-
ceğini ifade etti. Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren İl Başkanı
Mısırlıoğlu ise, uyuşturucunun tüm toplumlar için bir yara olduğuna ve gençlerin
korunmasının herkesin sorumluluğuna dahil olduğuna dikkat çekti.
Uyuşturucuya karşı verilen mücadelenin tüm siyasi görüşler ve sivil toplum kuru-
luşları tarafından desteklenmesi gerektiğini belirtti ve bu konuda üzerlerine
düşen sorumluluğu yerine getirmek için hazır olduklarını söyledi. >>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar’ın
asayişi değerlendirdi
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, başkanlığında gerçek-
leştirilen toplantıda şehrin asayiş ve güvenliği değerlendirildi. Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı başkanlığında Vali Yardımcısı Mehmet Keklik, İl Emniyet Müdürü
Mahmut Ay ve İl Jandarma Komutan Jandarma Albay Tolga Yağan’ın katılımıyla
gerçekleştirilen asayiş toplantısında, il genelinde huzur ve güven ortamının
sağlanması noktasında yürütülen çalışmalar değerlendirildi. >>İHA

İşçi servisi ile hafif ticari aracın
çarpıştığı kazada 6 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da işçi servisi ile hafif ticari aracın

çarpıştığı trafik kazasında 6 kişi yaralandı.
Kaza, Çay ilçesi Devederesi
mevkiinde meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, tarım işçi-
lerini taşıyan S.G., idaresindeki
03 PT 245 plakalı minibüs henüz
belirlenemeyen bir sebepten
ötürü Y.D., idaresindeki 48 AGT
416 plakalı hafif ticari araçla

çarpıştı. Kazada 6 kişi yaralandı.
Yaralılar kaza sonrası çevredeki-
lerin haber vermesi üzerine olay
yerine gelen ambulanslarla has-
tanelere kaldırıldı. Kazanın ardın-
dan jandarma tarafından
inceleme başlatıldı.
>>İHA

8 yıl 4 ay hapis cezasıyla
aranan şahsı devriye
gezen jandarma yakaladı

Edinilen bilgilere göre, Çay ilçesinde devriye
gezen jandarma ekipleri durumundan şüphe-
lendikleri bir aracı durdurarak araçta bulunan-
ların kimlik kontrollerini yaptı. Yapılan sorgula-
mada 7 ayrı suç kaydı bulunan H.M., isimli
şahsın 8 yıl 4 ay hapis cezasıyla arandığı
tespit edildi. Gözaltına alınan şahıs işlemleri
sonrası sevk edildiği mahkeme tarafından
tutuklanarak ceza evine gönderildi. >>İHA

Afyonkarahisar’da 7 ayrı suç kaydı ile
8 yıl 4 ay hapis cezasıyla aranan
şahıs devriye gezen jandarma
ekipleri tarafından yakalandı.

Üniversite öğrencilerine
ikramlı karşılama
2024-2025 eğitim öğretim yılının başlaması dolayısıyla
Afyonkarahisar İl Müftülüğü Gençlik Koordinatörlüğü,
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi’nde
karşılama, tanıtım ve kitap standı açtı.
Gençlik Koordinatörleri sorumluları,
Merkez ve KYK Yurtlarında, AFSÜ
Hastanesinde görev yapan Manevi
Danışmanların yer aldığı stantta,
öğrencilere çorba ve çeşitli ikramlar
dağıtıldı. "Bu şehirde yalnız değilsiniz
" sloganıyla gençlere tanıtım yapıldı.

Gençlerin yoğun ilgi gösterdiği
Diyanet Gençlik standında, Diyanet
Gençlik Merkezinde yapılması plan-
lanan dersler ve faaliyetler tanıtılarak,
Diyanet İşleri Başkanlığı yayınları
hediye edildi.
>>İHA

Dinar’da ‘sivil toplum
kuruluşlarının sosyal
ve kültürel hayata
katkıları’ konuşuldu

Dinar Belediye Başkanı
Veysel Topçu, Ticaret ve
Sanayi Odası Konferans
Salonu'nda kamu
yararına çalışan Türk
ocakları dinar şubesi
tarafından düzenlenen
“Dünden Bugüne Dinar’da
Sivil Toplum
Kuruluşlarının Sosyal
ve Kültürel Hayata Katkıları”
başlıklı söyleşiye katıldı.

Açılış konuşmasını Türk Ocakları Dinar Şube Başkanı
Tuncay Yıldız gerçekleştirdi. Gerçekleştirilen söyleyişiye
İlçe Kaymakamı Kemal Duru, Belediye Başkanı Veysel
Topçu, İlçe Emniyet Müdürü Vekili Tolga Pazar ve Dinar
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Veli
Özcan, söyleşi kapsamında konuşmalar yaptı. Etkinlikte,
ilçemizde faaliyet gösteren sivil toplum kuruluşlarının
geçmişten günümüze sosyal ve kültürel hayata olan
katkıları ele alındı. Başkan Topçu, konuşmasında sivil
toplum kuruluşlarının toplumun gelişmesindeki önemine
vurgu yaparak, Dinar’daki bu kuruluşların toplumsal birlik
ve beraberliği güçlendirmede büyük katkılar sunduğunu
ifade etti. Programın sonunda, günün anlam ve önemine
binaen protokol üyelerine ve katılımcılara yazar ve şairler-
imize ait kitaplar hediye edildi. Başkan Topçu, bu tür orga-
nizasyonların toplum bilincinin artırılması ve ortak değer-
lerin korunmasında büyük katkı sağladığını belirterek,
emeği geçenlere teşekkür etti. >>KADER KAYA
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Karahisar Basın Yayın Dağ. Matbaa Reklam
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Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder.

ÖMÜR
Tuzpazarı Caddesi No: 6

215 15 01
DERMAN

Müftülük Tedaş Aralığı
212 53 91
AFYON
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Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

Sağlıklı yaşlanmanın püf noktaları
Prof. Dr. Sevgi Aras: Sağlıklı yaşlanmada uyulması gerekenleri maddeler halinde

sıraladı. Prof. Dr. Aras, “Sağlıklı yaşlanma sürecinde ağız sağlığından işitme 
testlerine, dengeli beslenmeden egzersize kadar her alanda dikkatli olunmalıdır.

İç Hastalıkları ve Geriatri Uzmanı Prof. Dr.
Sevgi Aras, 1 Ekim Dünya Yaşlılar Günü’nde
sağlıklı yaşlanmayı destekleyen unsurları

maddeler halinde sıraladı. Prof. Dr. Aras,
“Sağlıklı yaşlanma sürecine daha genç yaşlar-
dan hatta çocukluk çağından itibaren dikkat
edilmesi gerekmektedir. ‘Başarılı yaşlanma’,
yaşlılık sürecini hastalık olsa dahi başkalarına
bağımlı olmadan kendi kendine sürdürebilme
yeteneğidir. ‘Aktif yaşlanma’ ise yaşlı bireyin
sosyal, çalışma ve üretim ile ilgili alanlarda
katılımcı olması ile ilgili süreçtir. Sağlıklı yaşlan-
mada ilk kural zararlı fiziksel etmenlerden uzak
kalmaktır. Bunlar arasında ses, hava kirliliği,
elektromanyetik dalgalar ve zararlı güneş ışın-
ları olabilir” dedi.

GÖRME VE DUYMA
“Yaşlılar için görmenin ve duymanın optimal
olması çok önemlidir. Görsel ve işitsel duyu
organlarımız sayesinde dış dünya ile bağlan-
tımızı kurarız. Yaşlı birey düzenli olarak göz
muayenesi olmalıdır. Katarakt, göz tansiyonu,
uzak görme, akın görme problemi, sarı nokta
hastalığı ve şeker hastalıkları varsa bunlarla
ilgili göz muayenelerini olmaları gerekmektedir.
Görmede yaşanacak sıkıntı, özellikle düşme
konularında yaşlı bireyleri sıkıntıya sokabilir.
İşitmenin hafıza üzerine etkileri mevcuttur.
İşitme bozukluğu olanlarda hafıza problem-
lerinin daha fazla olduğu ispatlanmıştır. Düzenli
olarak işitme testleri ve denge testleri yaptırıl-
malıdır.”

AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞI
“Ağız ve diş sağlığı da bu konuda ilk sırada yer
almaktadır. Maalesef ki çokça ihmal edilen bir
konudur. Bunun için de düzenli olarak kontrol
yapılması gerekmektedir. Diş sağlığı yaşlının
ileride ihtiyacı olan beslenme gereksiniminin
dengeli olması için gereken en önemli unsurlar-
dandır. Bunlarla ilgili sıkıntılar varsa mutlaka
giderilmelidir.”

SAĞLIKLI BESLENME
“Sağlıklı yaşamanın en önemli unsurlarından
biri de sağlıklı beslenmedir. Yaşlı bireydeki fizik-
sel değişiklikler beslenme ile ilgili gereksinimleri
daha ön plana çıkarmaktadır. Yaşlıya önerilen
dengeli beslenmeye mutlaka uyulmalıdır. Özel-
likle proteinli gıdaların tüketilmesine dikkat
edilmesi gerekmektedir. Doktorun önerdiği şek-
ilde çok fazla protein kısıtlamasına gitmeden
protein alımı artırmalıdır. Kalsiyum ve D vitami-
ni yüksek gıdaların tüketimine dikkat etmelidir.
Hastalıklarına göre önerilen diyet programına

göre besin ihtiyacı karşılanmalıdır. Günün en
önemli öğünü olan kahvaltının atlanmamalıdır.
Liften zengin gıda özellikle kabızlık problemleri
olan yaşlı bireyler için önemlidir.”

SU TÜKETİMİ
“İçilen su da burada kritiktir. Yaşlanmayla birlik-
te susama isteği de azalır. Vücut su ihtiyacını
bireye hissettirmez. Yaşlı su ihtiyacı olsa bile
hissetmediği için susuz kalabilir. Susuz
kalmanın getirdiği böbrek rahatsızlıklarından
tutun da kalp rahatsızlıklarına kadar uzanan bir
sürece gidebilir. Kilosuna göre önerilen su tüke-
timini mutlaka yapmalıdır.”

DÜZENLİ EGZERSİZ
“Sağlıklı yaşlanmada olmazsa olmazımız egz-
ersizdir. Bütün hastalıklarda egzersizin yeri çok
önemlidir. Kalp damar hastalıklarından
demansa kadar egzersizin yeri oldukça büyük-
tür. Tempolu yürüyüş, yüzme ve kas

güçlendirme egzersizleri yapılabilir. Egzersiz
kesinlikle ihmal edilmemeli ve günlük hayat-
larının bir parçası haline gelmelidir.”

AŞILANMA
“Sadece çocuklarda değil, yaşlılarda da aşılan-
ma çok önemlidir. Yaşlılara önerilen aşılar
düzenli olarak yaptırılmalıdır. Grip, zatürre,
zona gibi aşıların yapılması önerilmektedir. Bu
aşılar yaşlının diğer kronik hastalıklarının da
kötü gidişini engellemektedir.”

DÜZENLİ DOKTOR KONTROLÜ
“Yaşlı birey şeker, tansiyon, akciğer, kalp damar
hastalıkları, böbrek hastalıkları, hormonal
hastalıklar ve kanserler gibi kronik hastalıklar
yanında; yaşlılığın getirdiği yaşam kalitesini
bozan birçok problem açısından risk altındadır.
Bu hastalıkların takibi ve erken tanı için düzenli
doktor kontrolünü ihmal etmemelidirler.” 
>>İHA

Diyabet hastalarının yüzde 
30'u gizli kalp krizi geçiriyor

Kalp Damar Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr. Bilgin Emrecan,
dünyada her yıl 19 milyona yakın kişinin kalp ve damar

hastalıklarından hayatını kaybettiğine dikkat çekerek, diyabet
hastalarında kalp krizinin daha farklı seyrettiğini belirtti.

Kalp ve damar hastalıkları içerisinde kalp krizinin
en ölümcül olan hastalıkların başında geldiğine
dikkat çeken Denizli Özel Egekent Hastanesi
Kalp Damar Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr. Bilgin
Emrecan, kalp krizine karşı vatandaşları uyardı.
Prof. Dr Emrecan, “Diyabet hastalarının yüzde
30'u gizli kalp krizi geçiriyor. Kalp ve damar
hastalıklarının en korkulanı ve en fazla görülenini
kalp krizidir. Kalp krizi göğsün tam ortasında
ağrı, çarpıntı, nefes darlığı, ani bilinç kaybıdır.
Özellikle gençlerde mide ağrı, bulantısı ve
ekşimesi görülüyor” dedi. Kalp krizinin en önemli
belirtilerinden birinin ağrı olduğu uyarısında bulu-
nan Prof. Dr. Emrecan, “Kalbin damarları ile ilgili
olan ağrı daha spesifiktir ve bu ağrının belli bir
karakteri vardır. Eğer yüzde 100 tıkanmamış bir
kalp damarında hasta hareket halindeyken ağrı
hisseder. Kalbin oksijen ihtiyacı artar ve bu tür
bir ağrı ortaya çıkar. Ağrı göğsün ortasındadır.
Sağda veya solda değildir. Bu ağrı yanma şek-
lindeyse, çeneye ve sol kola doğru, sol omuza

doğru yayılır. Yani bir yayılma şekli vardır. Ağrı
eğer eforla ilgiliyse, yani yüzde 100 tıkanmamış
bir damarın ağrısıysa, hasta dinlenme durumuna
geçtikten 3 ila 5 dakika sonra ağrı geçer veya
dilaltı ilaçla hasta rahatlar. Fakat bunun daha ileri
şekli, kalp damarının yüzde 100 tıkanmasıdır. Bu
durumda, ağrı yine göğsün ortasındadır; sol kol,
sol omuz ve alt çeneye yayılır. Beraberinde
bulantı, kusma olur. Ağrı yarım saatten uzun
sürer. Ağrı sırt bölgesini de kaplar. Bu gibi bir
ağrı, tipik kalp krizi ağrısıdır. Kalp ve damar
hastalıkları, hem ülkemizde hem de tüm dünya-
da ölümlerin en sık görülen nedeni olarak
karşımıza çıkıyor. Dünyada her yıl 19 milyona
yakın kişi kalp ve damar hastalıklarından hay-
atını kaybediyor. Diyabet hastalarının yüzde
30'unda kalp krizinin herhangi bir ağrı olmadan
ortaya çıktığına işaret eden Prof. Dr. Emrecan,
"(Sessiz kalp krizi), 'Gizli kalp krizi' dediğimiz
şekilde kendini gösterebilir. Özellikle bu hasta-
lara dikkat etmek lazım" dedi.>>İHA
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AKÜ’den TEKNOFEST’24
Yarışlarında Türkiye Üçüncülüğü

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Kocatepe Roket Takımı  2024 TEKNOFEST Havacılık, Uzay ve Teknoloji  festivali 
yarışmasında Orta İrtifa Kategorisinde Türkiye üçüncüsü oldu, ayrıca en iyi görsel medya paylaşım ödülüne layık görüldü.

Teknoloji Fakültesi Makine Mühendisliği
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Kubilay Aslantaş
danışmanlığında Takım Üyeleri; Umut

Koçak, Mirbey Mercan, Yusuf Mete Gürler, Ali
Ercan, Sude Bektaşoğlu,  İrem Altınbaş, Elber
Hakan Genç, Haluk Gazi Kurban, Ayşenur Bodur
ve Feyza Güneş’ten oluşan Kocatepe Roket
Takımı TEKNOFEST’24 yarışmalarında büyük
başarı gösterdi.

8 BİN FEET YÜKSEKLİĞE
BAŞARIYLA ULAŞTI

TEKNOFEST’24 roket yarışmasında üçüncülük
elde eden Kocatepe Roket Takımının tasarladığı
roketin 8.000 feet yüksekliğe başarıyla ulaştığını
ifade eden Danışman Prof. Dr. Kubilay Aslantaş,
“Paraşüt sistemi sorunsuzca devreye giren roket
güvenli şekilde iniş yaptı. Kocatepe Roket
Takımının tasarladığı roketin ulaştığı en yüksek
noktada ilk ayrılma gerçekleşti ve sürüklenme
paraşütü açılarak bilimsel görev yükü ayrıldı. 600
metre irtifada ise ana paraşüt açıldı ve roket
başarılı bir şekilde iniş yaptı” diye konuştu. Bağımlılıkla hep birlikte

mücadele edeceğiz
AKÜ, 15 TAKIM İLE TEKNOFEST’TE 

TEMSİL EDİLDİ
AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş da
Kocatepe Roket Takımını tebrik ederek AKÜ’nün
TEKNOFEST’24 yarışmalarında çeşitli kategoril-
erdeki 15 takım ile temsil edildiğini ifade etti.
Karakaş, “2 proje Sağlıkta Yapay Zekâ, 5 proje
İnsanlık Yararına Teknoloji, 1 proje Çevre ve
Enerji Teknolojileri, 3 proje Türkçe Doğal Dil
İşleme, 2 proje Tarım Teknolojileri, 1 proje
Psikolojide Teknolojik Uygulamalar, 1 proje
Üniversite Öğrencileri Araştırma Projesi olmak
üzere 15 takım ile finallerde yarıştık. İlk olarak
üniversite ve üzeri seviyede Tarım Teknolojileri
Yarışmasında  ‘Yaban Hayvanı Popülasyonunun
Yapay Zekâ Destekli Termal Görüntüleme
Yapabilen İnsansız Hava Aracı ile Belirlenmesi’
adlı projeyle Türkiye birincisi olan Robilsa
Takımımızın başarısının ardından Kocatepe
Roket Takımımızın Türkiye üçüncüsü olması biz-
leri ziyadesiyle mutlu etmiştir. Üniversitemiz artık
her yıl katıldığı TEKNOFEST yarışmalarında
dereceler ile dönmeyi alışkanlık haline getirdi.
Tüm ekibi tebrik ediyorum” dedi.

EN İYİ GÖRSEL MEDYA 
PAYLAŞIM ÖDÜLÜ

Ayrıca atış ve iniş süreçlerini başarıyla sonuç-
landıran Kocatepe Roket Takımı, “En İyi Görsel
Medya Paylaşımı” ödülüne de layık görüldü.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Saadet Partisi 
İl Başkanı
Beytullah
Karataş,
Uyuşturucu ile
Mücadele
Federasyonu
(UMFED)
Afyonkarahisar
İl Temsilcisi
Tülay Şenel ve
beraberindeki
heyeti İl
Başkanlığında
misafir etti.

Uyuşturucu kullanımının özellikle erken yaşlarda her geçen
gün daha çok yaygınlaştığına dikkat çeken Karataş; ailel-
er, sivil toplum kuruluşları, kamu kuruluşları ile vatan-

daşlara uyuşturucu ile mücadele konusunda büyük bir görev
düştüğünü söyledi. Karataş şunları ifade etti; “Hepimiz biliyoruz ki
uyuşturucu madde kullanımı, toplum sağlığını, güvenliğini ve gele-
ceğini tehdit ederek ülkemizin en büyük gücü olarak gördüğümüz
gençlerimizi ve neslimizi hedef alan önemli bir toplumsal sorundur.
Bağımlılıkta mücadeleden özellikle Afyonkarahisar’da asla
vazgeçmemeli, eğitimli, üretken ve sosyal; zihinsel, ruhsal ve
bedeni olarak da sağlıklı nesiller yetiştirmeye odaklanmalıyız.”
dedi.

BAĞIMLILIK TOPLUMSAL BİR SORUNDUR
Bağımlılık; psikolojik, zihinsel ve fizyolojik etkileri itibarıyla bireysel
bir sorun olmakla birlikte; sosyal ve toplumsal etkileri itibarıyla da
bir halk sağlığı sorunudur” diyen Başkan Karataş, “Yaşadığımız
çağ, içeriği, tarzı, öncelikleri, metodu, yol ve yordamı itibarıyla
bağımlılık türlerini ve bağımlılık biçimlerini arttırmıştır. Geleneksel

bağımlılık biçimlerinden olan madde bağımlılığına; çok karmaşık
yönleriyle bir de teknoloji bağımlılığı eklenmiştir.” dedi.

SAADET PARTİSİ AFYONKARAHİSAR’DA 
TÜM ÇALIŞMALARA DESTEK VERECEK

Karataş, “Genç nüfusu en büyük gücü olan ülkemizin bağımlılıkla
mücadele konusunda daha duyarlı ve etkin olması elzemdir.
Bağımlılığa sebep olan tüm nesne ve eylem biçimlerine ulaşmanın
kolaylığı, bu konudaki mücadeleyi zorlaştırmaktadır. Buna rağmen
mücadeleden vazgeçmemeli, büyük ve güçlü bir Türkiye için
eğitimli, üretken ve sosyal; zihinsel, ruhsal ve bedeni olarak da
sağlıklı nesiller yetiştirmeye odaklanmalıyız. Saadet Partisi olarak
UMFED Afyonkarahisar İl Temsilciliğinin şehrimizde, ilçelerde ve
köylerde yapacağı tüm çalışmalarda yanlarında olarak en büyük
desteği vermenin gayretinde olacağız.” ifadelerini kullandı.
UMFED Afyonkarahisar İl Temsilcisi Tülay Şenel ise ev sahipliğin-
den dolayı Saadet Partisi İl Başkanı Beytullah Karataş’a, Kadın
Kolları Başkanı Meral Ünlü’ye ve yönetimine teşekkür ederek
desteklerinin kıymetli olduğunu ifade etti. >>İZZET IŞIK

AKÜ, 3.Türkiye-Özbekistan eğitim Forumu’nda
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ), Türkiye ile Özbekistan arasındaki yükseköğretim iş birliklerini geliştirmek amacıyla düzenlenen “3. Türkiye-Özbekistan 

Eğitim Forumu”na katılım sağladı. Forum, Yükseköğretim Kurulu (YÖK) Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar’ın katılımıyla 27-28 Eylül 2024 tarihlerinde, İstanbul Teknik
Üniversitesi (İTÜ) ve Taşkent Devlet Ulaştırma Üniversitesi’nin ev sahipliğinde İstanbul Teknik Üniversitesi Süleyman Demirel Kültür Merkezi’nde gerçekleşti.

Foruma AKÜ’yü temsilen Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir
katıldı. İki ülke üniversiteleri arasında akademik iş birliklerini
güçlendirmek, eğitimde fırsatlar yaratmak ve ortak projeler geliştirmek
amacıyla düzenlenen forumda; Afyon Kocatepe Üniversitesi, Özbekistan
Sanat ve Kültür Ensitüsü, Namangan Tekstil Endüstrisi Enstitüsü, Buhara
Psikoloji ve Yabancı Diller Enstitüsü, Fergana Politeknik Enstitüsü,
Buhara Mühendislik Teknolojisi Enstitüsü olmak üzere 5 üniversite ile ikili
anlaşma protokolleri imzalandı. Forumun ana temaları arasında
“Sürdürülebilir Kalkınma: Yükseköğretim Kurumlarının Yeni Gündemi”,

“Yükseköğretimin Dönüşümü: Dijitalleşme ve Yapay Zekâ”, ve “Yüksek
Teknoloji Odaklı Kalkınma: Mühendislik Eğitiminin Rolü” başlıklı oturumlar
yer aldı. Bu başlıklar altında, uzmanları deneyim ve görüşleri paylaşılarak
Türkiye ve Özbekistan üniversiteleri arasında derinlemesine tartışmalar
gerçekleştirildi. İki günlük programın ilk gününde; üniversiteler arasında
yeni iş birliği olanakları görüşülerek üniversitelerin tanıtımı yapıldı. İkinci
gün ise anlaşma sağlayan üniversiteler arasında ve imza törenleri düzen-
lendi. Forum, iki ülke arasındaki güçlü akademik bağları daha da ileri taşı-
ma hedefiyle önemli bir platform olarak değerlendirildi. >>HÜDAYİ ACAR
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: 
"Uluslararası toplum, İsrail'in tüm 

bölgeyi ateşe atan bu haydutluğuna
daha fazla sessiz kalamaz"

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan,
"Uluslararası toplum,
İsrail'in tüm bölgeyi
ateşe atan bu 
haydutluğuna daha
fazla sessiz kalamaz.
Bugün Filistin ve
Lübnan'a sahip çıkmak, 
insanlığa sahip 
çıkmak, barışa, farklı
inançların bir arada
yaşama kültürüne sahip
çıkmak demektir" dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Kabine Toplantısı sonrası
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde
Millete Sesleniş konuşmasını
gerçekleştirdi. Cumhurbaşkanı
Erdoğan, Kabine toplantısında
ekonomiden güvenliğe, dış poli-
tikadan ticarete pek çok konuyu
istişare ettiklerini belirterek, ”Kabine
toplantımıza katkı veren tüm
bakanlarımıza ve bürokratlarımıza
teşekkür ediyor, aldığımız kararların
ülkemiz için hayırlara vesile
olmasını diliyorum. Bölgemizde her
gün bir yenisi patlak veren krizlere
rağmen Türkiye’nin refahı, huzuru,
güvenliği için koşturmaya devam
ediyoruz. Yine açılışlar, toplantılar
ve ziyaretlerle dolu bir üç haftayı
daha geride bıraktık. 13 Eylül tari-
hinde mensubu ve mezunu olmak-
tan her zaman iftihar ettiğim
Marmara Üniversitesi Recep Tayyip
Erdoğan Külliyesi’nin açılışını
gerçekleştirdik” dedi. Marmara
Denizi'ne hâkim 2,5 hektarlık arazi
üzerinde toplam 12 milyar liralık
yatırımla hayata geçirilen külliyenin
üniversite ve tüm öğrencilere hayırlı
olmasını temenni eden Erdoğan,
”Bir buçuk asra yaklaşan tarihinde
Türkiye’ye büyük hizmetlerde
bulunmuş nice insan yetiştiren
Marmara Üniversitemize böyle bir
eseri kazandırmak şahsım için ayrı
bir bahtiyarlık kaynağıydı. Bugün
bir kez daha üzerimde hakkı olan
hocalarımı şükranla yad ediyor,
vefat edenlere Allah’tan rahmet,
hayatta olanlara sağlıklı ömürler
niyaz ediyorum. Yine bu vesileyle
yeni akademik yılda tüm
hocalarımıza ve üniversite öğrenci-
lerimize üstün başarılar diliyorum”
diye konuştu.
“AYRILIKÇI GÜNDEMLERİN
KÖRÜKLENMESİNİN GERİSİNDE
HANGİ NİYETLERİN OLDUĞU
BELLİDİR”
Bosna-Hersek Devlet Başkanlığı
Konseyi Başkanı Denis Beçiroviç’in
Türkiye’ye yaptığı çalışma ziyare-
tinin oldukça verimli geçtiğini
söyleyen Cumhurbaşkanı Erdoğan,
”Ortadoğu’yu kan gölüne çeviren üst
aklın, son aylarda Balkanlar'da da
toplumsal fay hatlarını kaşıdığını
görüyoruz. Ayrılıkçı gündemlerin
körüklenmesinin gerisinde hangi
niyetlerin olduğu bellidir. Türkiye
olarak biz Balkanlar'da, özellikle de
Bosna-Hersek’te barıştan, huzurdan
ve istikrarın korunmasından yanayız.
Bu konudaki hassasiyetimizi,
Demokratik Eylem Partisi Genel

Başkanı Bakir İzetbegoviç’e de
geçtiğimiz günlerde İstanbul’da ifade
ettim. İnşallah bundan sonra da
Bosna-Hersek’in yanında olmayı
sürdüreceğiz. Bu sene
'Peygamberimiz ve Şahsiyet İnşası'
temasıyla idrak edilen Mevlid-i Nebi
Haftası'nda Diyanet camiamızla bir
araya geldik. Rabbim, bizlere son
nefesimize kadar Rasulullah
Efendimizin izinden yürümeyi, onun
örnek hayatı ve ahlakıyla şah-
siyetimizi şekillendirmeyi nasip
eylesin diyorum. Ülkemizde ve
dünyanın farklı köşelerinde irşat
faaliyetlerinde bulunan, Din-i Mübin’i
İslam’ın yayılması ve yaşanması için
mücadele eden, 'iman kalesinin
muhafızları' olarak gördüğümüz tüm
hocalarımıza şükranlarımı sunuyor;
kendilerine Mevla’dan muvaf-
fakiyetler diliyorum” dedi.
“23 YILDIR 'GÜVEN VEREN VE
ERİŞİLEBİLİR ADALET' 
HEDEFİMİZDEN
ASLA KOPMADIK”
Adalet hizmetlerinde Türkiye’yi hak
ettiği yere getirmek için yoğun
gayret sarf ettiklerini dile getiren
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ”23 yıldır
'güven veren ve erişilebilir adalet'
hedefimizden asla kopmadık. 2002
yılında 9 bin civarında olan hakim-
savcı sayımız, 15 Temmuz’da
yaşadığımız ihanete rağmen yak-
laşık üç kat artışla bugün 25 bini
geçti. Nicelikle beraber niteliğin de
artırılmasına öncelik veriyoruz. İlk
kez bu sene uygulamaya
geçirdiğimiz 'yardımcılık' müess-
esesiyle hâkim ve savcı aday-
larımızın usta-çırak ilişkisi içinde
mesleğe daha donanımlı bir şekilde
hazırlanmasını amaçlıyoruz. Yeni
modelle Akademi’deki eğitimlerine

başlayan bin 76 hakim ve savcı
yardımcımızı tekrar tebrik ediyor,
hepsine başarılar diliyorum.
Bağımsız, tarafsız, adil ve etkili bir
yargı sisteminin kökleşmesi için bun-
dan sonra da çalışmayı sürdüre-
ceğiz” diye konuştu. 
“FEDAKÂRCA ÇALIŞAN
GÜVENLİK KUVVETLERİMİZLE
GURUR DUYUYORUZ”
“85 milyonun emniyeti, huzuru,
ülkemizin birlik ve beraberliği için
fedakârca çalışan güvenlik kuvvet-
lerimizle gurur duyuyoruz” diyen
Erdoğan, ”Jandarma ve Emniyet
Teşkilatımızın emrine verdiğimiz 7
bin 204 yeni aracın özellikle asayiş
ve trafik hizmetlerinde kendilerine
çok ciddi kolaylık sağlayacağına
inanıyorum. Her zaman söylüyorum:
Bizim polisimiz, jandarmamız, asker-
imiz vatandaşımıza karşı müşfik;
ama suç işleyenlere, suçta kibir-
lenenlere karşı daima tavizsiz
olmalıdır. Vazifesini hakka, hukuka,
ahlaka uygun şekilde icra eden tüm
güvenlik görevlilerimizin Türkiye
Cumhurbaşkanı olarak her zaman
yanındayım. Bu vesileyle geçtiğimiz
günlerde kalleşçe şehit edilen Polis
Memurumuz Şeyda Yılmaz’ın şah-
sında tüm şehitlerimizi rahmetle yad
ediyorum. Yeni araçlarımızın
emniyet ve jandarma ekiplerimize
tekrar hayırlı-uğurlu olmasını temen-
ni ediyorum” dedi.
“TÜM LİGLERİMİZDE 
FAİR PLAY SEVİYESİ YÜKSEK
BİR FUTBOL ŞÖLENİ İ
ZLEMEYİ ARZU EDİYORUZ”
Liglerin başlamasıyla birlikte Süper
Lig futbol kulüplerinin bir kısmını ve
Türkiye Futbol Federasyonu yöneti-
mini Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde
kabul ettiklerini belirten Erdoğan,

”Bu sene tüm liglerimizde rekabet,
centilmenlik ve fair play seviyesi
yüksek bir futbol şöleni izlemeyi arzu
ediyoruz. Bu konuda tüm futbol kulü-
plerimizden, tüm yönetici ve sporcu-
larımızdan azami hassasiyet bekliy-
orum. Dün, 37’nci Erkekler
Cumhurbaşkanlığı Kupası’yla açılışını
yaptığımız Basketbol Gelişim
Merkezimizin de Türk basketboluna
ve gençlerimize hayırlı olmasını diliyo-
rum” ifadelerini kullandı.
“NEW YORK’TA 4 GÜN BOYUNCA
OLDUKÇA VERİMLİ
GÖRÜŞMELER
GERÇEKLEŞTİRDİK”
Birleşmiş Milletler’in 79’uncu Genel
Kuruluna iştirak etmek üzere gittik-
leri New York’ta 4 gün boyunca
oldukça verimli görüşmeler gerçek-
leştirdiklerini aktaran Erdoğan,
”Düşünce kuruluşlarından Türk-
Amerikan toplumu temsilcileriyle,
uluslararası yatırımcılardan devlet
ve hükümet başkanlarına kadar çok
çeşitli kesimlerle bir araya geldik. Bu
kapsamda İran, Sırbistan, Ukrayna,
Maldivler ve Gine Bişau cumhur-
başkanları, Sudan Egemenlik
Konseyi Başkanı, Kuveyt Veliaht
Prensi, Arnavutluk, Pakistan, Irak,
Lübnan, İtalya, Almanya, Hollanda,
Yunanistan ve Ermenistan
başbakanları, Birleşmiş Milletler
Genel Sekreteri, Uluslararası Ceza
Mahkemesi Başsavcısı ile verimli
istişarelerimiz oldu” açıklamasını
yaptı. 2021 yılında hizmete açılan
Birleşmiş Milletlerin tam karşısındaki
Türkevi binasının bu yıl da
görüşmelere ev sahipliği yaptığını
ifade eden Cumhurbaşkanı
Erdoğan, ”Birleşmiş Miletlerle birlikte
Türkevi’miz de küresel diplomasinin
nabzının attığı merkezlerden biri
haline geldi. New York’u her ziyare-
timizde görenleri kendine hayran
bırakan böyle bir eseri ülkemize
kazandırmanın haklı gururunu yaşıy-
oruz. Ana muhalefet partisinin devrik
eski genel başkanının Türkevi’nden
niçin bu kadar rahatsız olduğunu da
açıkçası anlayamıyoruz. Türkevi
binamız, tıpkı şu an çatısı altında
olduğumuz Cumhurbaşkanlığı
Külliyemiz gibi 85 milyonundur, 85
milyonun iftihar vesilesidir. Kapısı
da, milletin evi gibi Türk milletinin
her bir ferdine açıktır. Bunda ayı-
planacak, eleştirilecek bir durum da
göremiyoruz. Türkiye’nin başarıları-
na sevinmek yerine bundan gocu-
nanları bugün bir kez daha mil-
letimizin vicdanına havale ediyoruz“
açıklamasını yaptı. >>İHA

ABD Savunma
Bakanı Austin: “İran,
İsrail'e doğrudan
saldırması halinde
ciddi sonuçlarla
karşılaşacak”
ABD Savunma Bakanı
Lloyd Austin, İsrail'in
Lübnan'a başlattığı kara
operasyonuna dair İsrailli
mevkidaşı Yoav Gallant ile
gerçekleştirdiği telefon
görüşmesinde, “İran, İsrail'e
doğrudan saldırması
halinde ciddi sonuçlarla
karşılaşacak” dedi. İsrail
ordusu ise Lübnan'a gece
boyu saldırılarını sürdürdü.
İsrail ordusunun 2006'dan bu yana ilk kez Lübnan
sınırına bazı köylere başlattığı "sınırlı" kara harekatı
devam ediyor. Kara saldırısına havadan savaş uçak-
ları da destek veriyor. İsrail ordusu Lübnan'ın
güneyindeki Sidon kentinde bulunan Ayn el-Hilve
Mülteci Kampını vurdu. Mülteci kampına 7 Ekim’den
bu yana ilk kez gerçekleştirilen saldırıda, Filistin
Fetih Hareketi'nin askeri kanadı Aksa Şehitleri Tugay
komutanı ve Lübnan sorumlusu Munir el-Makde'nin
evinin hedef aldığı aktarıldı. Makde’nin saldırıdan
kurtulduğu, oğlu Hasan el-Makde dahil en az 5
kişinin hayatını kaybettiği öğrenildi. İsrail ordusunun
ayrıca Lübnan'ın güneyindeki Daoudiya kasabasın-
da bir evi bombalaması sonucu en az 10 kişi
yaşamını yitirdi, 5 kişi yaralandı. Başkent Beyrut'un
güneyine de saldırılarını sürdüren İsrail ordusu,
Dahiyeh’te Hizbullah’a ait silah üretim ve diğer askeri
altyapı tesislerinin vurulduğunu belirtti.

“İran, İsrail'e saldırması halinde 
ciddi sonuçlarla karşılaşacak”

ABD Savunma Bakanı Lloyd Austin, son gelişmelere
dair İsrailli mevkidaşı Yoav Gallant ile telefon
görüşmesi gerçekleştirdi. Austin görüşmeye dair
sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda,
"İsrail Savunma Bakanı Yoav Gallant ile güvenlik
gelişmelerini ve İsrail operasyonlarını ele almak
üzere görüştüm. ABD'nin İsrail'in kendini savunma
hakkını desteklediğini açıkça belirttim. Lübnan
Hizbullah'ının İsrail'in kuzeyindeki yerleşim yerlerine
7 Ekim tarzı saldırılar düzenlemesini önlemek için
sınır boyunca saldırı altyapısının ortadan kaldırıl-
masının gerekliliği konusunda anlaştık. Sınırın her iki
yakasındaki sivil halkın evlerine güvenle
dönebilmesini sağlamak için diplomatik bir çözüme
ihtiyaç olduğunu tekrar teyit ettim ve ABD'nin İran ve
İran destekli terör örgütlerinden gelen tehditlere karşı
ABD personelini, ortaklarını ve müttefiklerini savun-
mak için iyi bir konumda olduğunu ve herhangi bir
aktörün gerginliği kullanmasını veya çatışmayı
genişletmesini engellemeye kararlı olduğunu açıkça
belirttim. İran'ın İsrail'e karşı doğrudan askeri saldırı
başlatmayı seçmesi durumunda İran için ciddi
sonuçların olacağını yineledim" ifadelerini kullandı.
BAE'den Lübnan halkına 100 milyon dolarlık yardım
paketi Birleşik Arap Emirlikleri (BAE) Dışişleri
Bakanlığı'ndan yapılan açıklamada ise BAE'nin
"Lübnan'ın birliği, ulusal egemenliği ve toprak bütün-
lüğüne yönelik sarsılmaz tutumunu" yeniden teyit
ettiği belirtildi.>>İHA

Osman Aşkın Bak: "Türk basketbolunun kalbi burada atacak"
Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, Basketbol Gelişim Merkezi ile ilgili yaptığı açıklamada, "Türk basketbolunun kalbi

burada atacak. Ben buradan yeni basketbol yıldızlarının çıkacağına inanıyorum. Yeni şampiyonluklar burada yaşanacak" dedi.
Türk basketbolu adına önemli bir tesis olan Basketbol
Gelişim Merkezi, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, Türkiye
Basketbol Federasyonu Başkanı Hidayet Türkoğlu, yöneti-
ciler ve basketbolseverlerin katılımı ile 37. Erkekler
Cumhurbaşkanlığı Kupası öncesi yapılan törenle açıldı.
Burada konuşma yapan Gençlik ve Spor Bakanı Osman
Aşkın Bak, Basketbol Gelişim Merkezi'nin, son yıllarda Türk
sporu adına kazandırılan tesislerden biri olduğunu söyledi.
Bakan Bak, "Hep birlikte muhteşem bir tesisi Türk sporuna
kazandırıyoruz. Basketbol Gelişim Merkezi içindeki 3 tane
500 kişilik antrenman salonu, bin kişilik milli takımlar kamp
tesisi, salonu ve 10 bin kişilik ana salon olmak üzere yanın-

da basketbol oteliyle, basketbol lisesiyle, basketbol müze-
siyle; muhteşem bir tesis. Bugün gururluyuz, onurluyuz.
Tesisimiz hayırlı olsun. Türkiye son 22 yılda modern
stadyumlarıyla, spor salonlarıyla, olimpik yüzme havuzlarıy-
la, atletizm tesisleriyle ve pek çok tesisle birlikte bir spor
devrimi yaşamaktadır. Her tarafı spor tesisleriyle donattık.
Cumhurbaşkanımızın sporun içinden gelmesi, gençlere
destek vermesiyle beraber Türkiye'de müthiş bir spor tesisi
devrimi yaşanmaktadır. Bu da onun bir halkası. Türk bas-
ketbolunun kalbi burada atacak. Ben buradan yeni basket-
bol yıldızlarının çıkacağına inanıyorum. Yeni şampiyonluklar
burada yaşanacak. Burayı kullanacak takımlara başarılar
diliyorum" şeklinde konuştu.>>İHA
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“Yoğun 
bir futbol
sezonu
bizleri
bekliyor “

Afyonkarahisar Amatör Spor Kulübü Federasyonu 
Başkanı Alişan Akgün, bu hafta sonu 2024-2025  yılı futbol
sezonun başlamasıyla alakalı yazılı bir açıklama yayınlandı. 

Akgün mesajında özlemle beklenen 2024-
2025 futbol sezonunun bu hafta sonu
başlayacağını ifade ederek, bu sezon

Heyecan ve rekabet seviyesi çok yüksek maçlar
ve yoğun bir futbol mevsiminin kendilerini bek-
lediğini belirtti. Akgün, “Özlemle beklediğimiz
2024-2025 futbol sezonumuz  5  Ekim 2024 tari-
hinde  Gönbeler Süper Amatör ligi ve 1. Amatör
liginin ( C)  grubu maçları ile başlayacaktır.
Futbolda her sezon yeni bir umuttur, içinde yeni
beklentiler barındırır. Bizler de bu umutları taşıyor,
yeni sezonun heyecanını sizlerle birlikte yaşamak-
tan mutluluk duyuyoruz. Heyecan ve rekabet
seviyesi çok yüksek maçlar ve yoğun bir futbol
mevsimi bizleri bekliyor. Öncelikle dostluğun,
kardeşliğin, birlik ve beraberliğin hüküm sürdüğü,
futbolun güzelliklerinin konuşulduğu bir sezon
yaşanmasını ümit ediyorum.

“AMATÖR KULÜPLERİMİZ ZOR
KOŞULLARDA YÖNETİLİYOR”

Amatör spor kulüplerinin her bakımdan zor koşullar-
da yönetildiğine dikkat çeken Akgün, “
Futbolumuzun kitlelere yayılmasında sevilmesinde
ve ilerlemesinde öncü rolü oynayan yetenekli genç-
lerimizi vitrine çıkaran onlara ekmek kapısı olan
Amatör  Sporumuzun  temel  felsefesi sevgi, barış
ve dostluğun sürekli ön planda tutulmasıdır.
Gençlerimizin amatör spor kulüplerimizin kutsal
çatısı altında toplanmasında, onlara spor eğitimi
dışında milletçe arzu ettiğimiz  çok üstün nitelik-
lerin kazandırılmasında ve topluma sunulmasın-
da emeği geçen,bu işi maddi çıkar beklemek-
sizin yöneten kişi ve kurum ve kuruluşları takdir
etmemek vefasızlık olur. Amatör spor kulüplerim-
izin her bakımdan zor koşullarda birkaç cefakar,
fedakar insanın omuzlarında ağır bir yük teşkil
ettiğini biliyoruz. Bizim için onlar manevi açıdan
genç nesilleri bir fidan gibi diken,
sulayan,budayan ve meyvelerini topluma sunan
insanlardır. Bizlerin Amatör futbolumuza ve fut-
bolcumuza verdiği değer nisbetinde  Türk
Sporunun ve Sporcusunun alt yapısının daha
sağlam ve  daha sağlıklı olacağına daha geniş
kitlelere yayılacağına ve toplumumuza nitelik-
li,sağlam  karekterli  elit insanların kazandırıla-
cağına yürekten inanıyoruz”

“OLUMSUZLUKLARA KESİNLİKLE
ÖDÜN VERİLMEMELİDİR”

“Spordan ve sporcumuzdan beklediğimiz temel
nitelikler hiçbir zaman göz ardı edilmemelidir”
diyerek sözlerine devam eden Akgün, “Sevgi,
barış ve dostluğumuzu zedeleyen olumsuzluk-
lara kesinlikle ödün verilmemelidir.
Kulüplerimizin müsabakaların yürütülmesi ile
ilgili kanun ve talimatları    yakinen  takıp
etmelerini, bu konuda duyarlı olmalarını diliy-
oruz. Federasyonumuzun kuruluş amacı spor
kulüplerimizin sportif, sosyal, kültürel ve
ekonomik sorunlarını çözmektir.İşlevleri fed-
erasyonumuza verilen futbolla ilgili sorunlarımızı
ilgili makamlarla görüştük.  Görüşmelerimizden
olumlu sonuçlar aldığımıza inanıyoruz. Hiç bir
maddi ve manevi çıkar beklemeden gençlerimize
ve amatör spor camiamıza hizmet etmek felsefe-
si ile yola çıkan federasyonumuzun hiç bir şahıs,
kurum ve kuruluşa karşı olumsuz tavrı olamaz ve
olmayacaktır. Futbolun marka değeri tüm pay-
daşlarının birbirlerine verdiği sevgi ,saygı ve
değerle artar”

“FAİR PLAY’E DE AYRI BİR 
ÖZEN GÖSTERECEĞİZ”

Fair Play’e ayrı özen göstereceklerini dile getiren
Akgün, “ Kulüp yöneticileri ile aldığımız  kararla
Fair Play’e de ayrı bir özen göstereceğiz. Yeni
sezonla birlikte; sevgi, saygı, hoşgörü
önceliğimiz, Fair Play yaşam tarzımız olacak.
Futbol ailemizin Fair Play ruhuna duyarlı olmaya
gayret sarfedeceğine yürekten inanıyorum.
Amatör Spor Kulüpleri Federasyonu olarak  bu
konuda önemli bir adım  atıyoruz. Fair Play
Kurulu’nu kurma kararı aldık. Bu kurulumuz, Fair
Play’i teşvik etme ve ödüllendirme konusunda
çok önemli bir misyon üstlenecektir. Ödül-
lendirmeler  Süper Amatör lig isim sponsorumuz
Gönbeler Lokumculuk tarafından karşılanacaktır.
Büyük bir gönüllüler ordusu ile yürüttüğümüz
Amatör Spor Ailemize  hizmeti geçen kişi, kurum
ve kuruluşlara   teşekkür ediyor, 2024-2025 Futbol
sezonunun spor adına tüm değişim , dostluk ve
güzelliklerin yeşerdiği yeni bir sezon olmasını
temennisi ile ,spor kulüplerimize ve sporcularına
başarılar diliyorum” >>HÜDAYİ ACAR

YYuurrttllaarrddaa  yyaappııllmmaassıı
ppllaannllaannaann  eeğğiittiimm
ffaaaalliiyyeettlleerrii  iiççiinn  
ttooppllaannttıı  ddüüzzeennlleennddii
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, yeni eğitim-öğretim

yılı kapsamında yurtlarda gerçekleştirilecek eğitim faaliyetlerini
değerlendirmek üzere önemli bir toplantı düzenledi. 

İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu başkan-
lığında gerçekleşen toplantıya, Hizmet
Müdürü Mustafa Asan, yurt müdürleri,

manevi rehberler ve yurt eğitim sorumluları
katıldı. Toplantıda, öğrencilerin kişisel gelişimi,
sosyal etkinlikler ve eğitim faaliyetleri ile ilgili
birçok önemli karar alındı. İl Müdürü
Kasapoğlu, toplantının açılış konuşmasında,
yeni eğitim-öğretim yılının başladığını
belirterek, yurtlarda öğrencilere sunulacak
hizmetlerin kalitesinin artırılması için yapılması
gereken çalışmalara değindi. Kasapoğlu,
öğrencilerin barınma ihtiyaçlarını karşılamanın
yanı sıra aynı zamanda onların kişisel ve
akademik gelişimlerini de desteklemek gerek-
tiğini belirtti.

"ÖĞRENCİLERİMİZ İÇİN DAHA FAZLA
SOSYAL VE EĞİTİMSEL FAALİYET

DÜZENLEMELİYİZ"
Toplantının ana gündem maddesi, yurtlarda
gerçekleştirilecek eğitim faaliyetleri oldu.
Kasapoğlu, bu faaliyetlerin öğrencilerin üniver-
site hayatına adaptasyon sürecinde önemli bir
rol oynadığını vurguladı. "Yurtlarımızda kalan
gençlerimizin sadece akademik başarılarıyla
değil, aynı zamanda sosyal hayata uyumları ve
kişisel gelişimleriyle de ilgileniyoruz. Bu yüz-
den daha fazla sportif, sosyal, kültürel ve
eğitimsel faaliyetler düzenlemeliyiz," dedi.
Kasapoğlu, manevi rehberlerin ve yurt eğitim

sorumlularının bu süreçte büyük bir rol oynay-
acağını dile getirerek, "Manevi rehberlerimiz ve
eğitim sorumlularımız, öğrencilerimize rehber-
lik etmek ve onların her türlü sorunlarında yan-
larında olmak için bu süreçte kilit pozisyonlar-
da yer alıyor. Onların katkılarıyla öğrencilerim-
izin hem akademik başarıları hem de sosyal
becerileri artacak," ifadelerini kullandı.

EĞİTİM FAALİYETLERİ YIL 
BOYUNCA SÜRECEK

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü
tarafından yurtlarda yürütülecek eğitim faaliyet-
lerinin, yıl boyunca düzenli olarak devam ede-
ceği bildirildi. Bu kapsamda öğrencilerin
ihtiyaçlarına göre şekillendirilecek programlar,
onların kişisel ve sosyal gelişimlerini
destekleyecek. Ayrıca, düzenlenecek seminer-
ler, konferanslar ve atölye çalışmaları ile
öğrencilerin yeteneklerini keşfetmelerine
yardımcı olunacak. İl Müdürü Kasapoğlu,
toplantının sonunda yaptığı kapanış konuş-
masında, "Bizler, gençlerimizin geleceğe en iyi
şekilde hazırlanabilmesi için var gücümüzle
çalışacağız. Onların hem akademik hem de
sosyal hayatlarında başarılı bireyler olmaları
için tüm imkanlarımızı seferber ediyoruz," dedi.
Kasapoğlu, tüm katılımcılara teşekkür ederek,
eğitim faaliyetleri konusunda alınan kararların
başarıyla uygulanmasını temenni etti.
>>MEVLÜT TINAS

Kasapoğlu, gençlerle
buluşmaya devam ediyor
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
gençlerle buluşmaya devam ediyor. Bu bağlamda, Kasapoğlu ve

Hizmet Müdürü, Sultandağı Gençlik Kampı’nda üniversite hayatına
yeni adım atan ve GSB yurtlarında kalan gençlerle bir araya geldi. 

Gençlerin sosyalleşme ve kendilerini geliştirme
imkanı buldukları bu kamp, sadece eğlence ve
dinlenme alanı değil, aynı zamanda üniversiteye
hazırlık ve topluma adapte olma sürecinde önem-
li bir rol üstlendi.

GENÇLERİN KAMPLARDA ELDE 
ETTİKLERİ DENEYİMLER

Kampta gerçekleştirilen buluşmada, gençler hem
Kasapoğlu’nu hem de Gençlik Hizmetleri
Müdürünü sıcak bir şekilde karşıladı. Gençlerle
birebir sohbet eden müdürler, onların
düşüncelerini ve kamp hakkındaki deneyimlerini
dinledi. GSB yurtlarında kalan öğrencilerin kamp
boyunca farklı aktivitelerle ilgilenmesi, hem fizik-
sel hem de zihinsel gelişimlerine katkı sunarken,
aynı zamanda üniversite hayatına hazırlık aşa-
masında kendilerini daha güçlü hissetmelerini
sağlıyor. Bu süreçte gençlerin sosyal, kültürel ve

sportif faaliyetlere katılımı ön planda tutuluyor. İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, bu tür kampların
gençlerin gelişiminde önemli bir rol oynadığını
vurguladı. Gençlerin kişisel ve sosyal beceri-
lerinin gelişmesine yardımcı olan kamplar, aynı
zamanda onların birbirleriyle daha iyi iletişim kur-
malarına ve takım çalışması becerilerini
geliştirmelerine katkıda bulunuyor. Kasapoğlu,
kampların sunduğu bu imkanların gençlerin
karakter gelişimi ve özgüven kazanmaları açısın-
dan son derece önemli olduğunu belirtti.

KASAPOĞLU: "KAMP
AKTİVİTELERİ GENÇLERİN HAYATA

HAZIRLANMASINDA ÖNEMLİ"
Kasapoğlu, yaptığı açıklamalarda gençlerin
kampta gerçekleştirdikleri aktivitelerin yalnızca
eğlence ve dinlenme amaçlı olmadığını, bu
aktivitelerin aynı zamanda onları hayata hazır-

ladığını dile getirdi. “Burada sadece eğlenmiyor,
aynı zamanda öğreniyoruz,” diyen Kasapoğlu,
gençlerin takım oyunları, liderlik becerileri, stres
yönetimi gibi konularda kazandıkları deneyimlerin
üniversite hayatına ve ilerideki kariyerlerine
büyük katkı sağlayacağını ifade etti. Kampta
gerçekleştirilen etkinlikler arasında doğa
yürüyüşleri, sportif turnuvalar, kişisel gelişim
oyunları ve sosyal sorumluluk projeleri yer aldı.
Bu aktiviteler sayesinde gençler, hem fiziksel
olarak aktif kalıyor hem de yeni arkadaşlıklar
kurarak sosyal çevrelerini genişletme fırsatı
buluyor. Ayrıca, kamptaki gönüllü eğitmenler ve
rehberler tarafından verilen seminerler sayesinde
gençler, üniversite hayatına dair önemli bilgiler
ediniyor ve üniversite yaşamında karşılaşabile-
cekleri zorluklara nasıl hazırlıklı olacakları
konusunda bilgilendiriliyor. >>İZZET IŞIK
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“Türkiye
yüzyılı yatırım
yüzyılı olacak”

AK Parti’nin haftalık basın toplantısında konuşan Tanıtım ve Medya Başkanı Halil
İbrahim Sevim yaptığı açıklamada, Afyonkarahisar için hizmetlerine devam 

ettiklerini ifade ederek; “Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın, bir
yandan Birleşmiş Milletler Kürsüsünde mazlumun hakkını savunurken bir yandan
da İstanbul’da toplanan Yatırım Danışma Konseyi’nde 3,5 trilyon dolarlık yatırım

zirvesinde Türkiye Yüzyılının yatırım yüzyılı olması için çalışıyor” dedi. 

AKParti Afyonkarahisar İl Başkanlığı tarafında haftalık
olağan basın toplantısını gerçekleştirdi. Tanıtım ve
Medya Başkanı Halil İbrahim Sevim Başkanlığı’nda

gerçekleşen basın toplantısına İl Yönetim Kurulu Üyeleri Ahmet
Saygı ve Ahmet Yıldız’da katıldı. Geçekleştirilen basın toplan-
tısında ulusal gündeme dair değerlendirmelerde bulunan Sevim,
“Soykırımcı İsrail'in Gazze Şeridi'ne yönelik başlattığı havadan,
denizden ve karadan saldırılar 360 gündür aralıksız devam ediy-
or. İsrail ordusunun, gün boyu Gazze Şeridi'nin farklı bölgelerine
düzenlediği saldırılarda aralarında kadın ve çocukların da bulun-
duğu çok sayıda Filistinli’nin şehit olduğuna şahit olduk. Bu
vahşeti Lübnan’a taşıyan eli kanlı İsrail, Dış İşleri Bakanımız
Hakan Fidan’ın da ifade ettiği gibi, savaşın bölgeye yayılması
konusunda arzulu görünüyor” dedi.

CHP HANGİ SOLUN YOLCUSU
Sözlerine şöyle devam eden Sevim, “Bugün maalesef CHP’nin
de içlerinde bulunduğu sosyalist enternasyonal üyesi partilerin
hiçbiri ne katil İsrail’e ne de suç ortaklarına tepki gösterebildi.
CHP Genel Başkanın da terör örgütlerine destek veren hiçbir ülk-
eye tek bir söz söyleyemediğine şahit oluyoruz. Adeta bir fiyasko
olan toplantılarda akıllara CHP’nin hangi solun yolcusu olduğu
sorusu geliyor. CHP fiyasko toplantılarla birilerinin ekmeğine yağ
sürerken Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan ise,
bir yandan Birleşmiş Milletler Kürsüsünde mazlumun hakkını
savunurken bir yandan da İstanbul’da toplanan Yatırım Danışma
Konseyi’nde 3,5 trilyon dolarlık yatırım zirvesinde Türkiye
Yüzyılının yatırım yüzyılı olması için çalışıyor. AK Parti olarak
Türkiye ekonomisine güvenen herkesin yanında olduğumuzu,
ikinci OSB’nin altyapı çalışmaları süren bir şehrin mensupları
olarak bir kez daha ifade etmek istiyoruz. Bu kapsamda yapılacak
yatırımlar için yeni reform paketlerinin de hazırlandığını kamuoyu-
na duyurmak istiyoruz. Orta vadeli program kapsamında son
dönemlerde açıklanan büyüme, istihdam, dış ticaret ve enflasyon
verilerimiz, programın çalıştığını ortaya koyuyor. Bu yüzden
seçimsiz geçireceğimiz üç buçuk yılı iyi değerlendirecek ve yeni
kazanımlar elde edeceğiz. Muhalefetin her dönem yaptığı erken
seçim talebini ise havanda su dövmek olarak yorumluyoruz” dedi. 

AK PARTİ İL BAŞKANLIĞI’NIN YOĞUN
ÇALIŞMA TEMPOSU DEVAM EDİYOR

Geçtiğimiz hafta gerçekleştirilen teşkilat çalışmalarına dikkat
çeken Sevim, “Basın toplantımızın bu kısmında, İl Başkanımız Av.
Turgay Şahin'in hafta boyunca gerçekleştirdiği yoğun çalışmalar
hakkında sizleri bilgilendirmek istiyorum. İl Başkanımız,
geçtiğimiz hafta Genel Merkez Teşkilat Başkanımız Sayın Erkan
Kandemir riyasetinde, çevrimiçi olarak gerçekleştirilen il başkan-
ları toplantısına katıldı. Bu toplantıda, özellikle kongre süreci
üzerine istişarelerde bulunuldu. Bu noktada partimizin her

kademesindeki teşkilat mensuplarımızla birlikte hız kesmeden
çalışmalarımızın devam ettiğini belirtmek istiyorum. Geçtiğimiz
hafta yoğun bir tempoyla çalışmalarını sürdüren İl Başkanımız Av.
Turgay Şahin milletvekillerimizle birlikte esnaf ve sivil toplum ilişk-
ilerine yönelik ziyaretlerine devam etti. Bu kapsamda Esnaf ve
Sanatkârlar Odası (ESOB) Başkanı Sayın Cengiz Üstün ve yöne-
tim kurulu üyelerini ziyaret ederek şehrimiz esnaflarıyla ilgili
karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu. Ayrıca ilimize yeni atanan
Garnizon Komutanımız Tuğgeneral Fatih Dağlı'ya da hayırlı olsun
dileklerimizi ilettik. Şehrimize sunacakları katkılar için kendisine
teşekkür eder, başarılar dileriz” dedi.

GUİNNESS REKORLAR KİTABI'NDA YERİMİZİ ALDIK
Başkan Sevim, Bu hafta gerçekleştirilen bir başka önemli etkinlik
ise Gastro Afyon Turizm ve Lezzet Festivalinde 114,70 metre
lokum yaparak Guinness Rekorlar Kitabı'nda yerimizi aldık dedi.
Başkan Sevim, “Bakanımızın, milletvekillerimizin ve teşkilat men-
suplarımızla birlikte festivalin kortej yürüyüşünde yer aldık. Bu
yılki festivalde, şehrimizin güzide işletmelerinin ortak gayretiyle
tam 114,70 metre uzunluğunda lokum yapılarak, Guinness
Rekorlar Kitabı'nda yerimizi aldık. Bu başarı,
Afyonkarahisar'ımızın gastronomi alanındaki ününü daha da
pekiştirmiştir” dedi.

AFYONKARAHİSAR BELEDİYESİNDE
SKANDALLAR BİTMİYOR

Basın toplantısının son kısmında yerel gündeme dair değer-
lendirmelerde bulunan Sevim, “Kıymetli basın mensupları gün
geçmiyor ki CHP’li Afyonkarahisar Belediye’sinde yeni bir skan-
dalla karşılaşmayalım. Ne yazık ki, geçtiğimiz günlerde yerel ve
ulusal Basına yansıyan Belediye Personeline uygulanan mob-
bing iddiaları, Belediye yönetiminde yaşanan adaletsizlikleri bir
kez daha gözler önüne sermiştir. 2008 yılından beri İnsan kay-
nakları eğitim müdürlüğünde görev yapan görevde yükselme
sınavı ile şef kadrosuna, yine görevde yükselme sınavı ile derece
yaparak İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü kadrosuna atanan
ve yaklaşık 4 yıl süre ile müdürlüğü başarı ile yürüten Serdar
Çetinkaya mahalli idareler secim sonuçları sonrasında Sendika
Başkanı olması ve memurların Sendika Üyeliğine Baskılama
İHTİMALİ gerekçe gösterilerek hukuksuz ve usulsüz bir  şekilde
görevden alınarak Etüt Proje Müdürü kadrosuna atanmıştır.
Yaklaşık 5 aydır oturacak bir yer dahi verilmemiştir. Son olarak
İdare Mahkemesinin Yürütmeyi Durdurma Kararı sonrasında
mahkeme kararı ile dalga geçercesine, kararı özde değil sözde
uygulayarak kanalizasyon servisi yanında ki âtıl bir depo
boşaltılarak içerisine 1 masa 1 sandalye konularak sözde müdür-
lük yapılması istenilmiştir. AK Parti olarak mağdur edilen tüm
hemşehrilerimizin yanında olacak ve her platformda haklarını
savunmaya devam edeceğiz” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Artık maden
ruhsatlarımızı
Tarım ve Orman
Bakanlığı’ndan
mı alacağız?

2024 yılında her ay ihracat rekorları kıran Egeli
madenciler, Orman Kanunu’nun 16. Maddesinin
Uygulanması Hakkındaki Yönetmelik 
değişikliğinin madencilik  faaliyetlerine büyük
sekte vuracağını ifade ederek tepki gösterdi. 

Madenciler olarak orman
alanlarının sadece binde
3’ünde maden arama

faaliyetlerinde bulunduklarını dile
getiren Ege Maden İhracatçıları
Birliği Başkanı İbrahim Alimoğlu,
Tarım ve Orman Bakanlığı’nın
ormanlarla ilgili bütçesinin yüzde
50’den fazlasının orman bedelleri
aracılığıyla Türk madencilik sek-
töründen tahsil edildiğine dikkati
çekti.  “Orman yollarını biz iş
makinelerimizle açıyoruz, orman
yangılarında, depremlerde tüm
gücümüzle sahada yer alıyoruz”
diyen Alimoğlu, “Gelişmiş toplum-
lara baktığınız zaman madenlerini
azami seviyede ekonomiye
kazandırdıklarını görürsünüz.
Gelişmişlikle madenlerin toplumların
hizmetine kazandırılması arasında
doğru yönlü bir ilişki vardır. Biz hem
gelişmiş toplum olmak istiyoruz
hem de madenlerin ekonomimize
kazandırılmasının önüne engeller
koyuyoruz. Bu mantıkla ilerleye-
meyiz” diye konuştu.  Söz konusu
değişiklikle, madencilik sektörünün
geleceğinin tamamen Orman
İdaresinin insafına bırakıldığını ifade
eden Alimoğlu, “bu şartlarda bizim
madencilik faaliyeti yapıp yapamay-
acağımıza Orman İdaresi karar

verecek gibi görünüyor, artık maden
ruhsatlarımızı da onlardan mı ala-
cağız?” şeklinde serzenişte bulu-
narak; değişikliğin ivedilikle geri çek-
ilmesini talep etti. Bütün hayatımız
Maden; bizler sektör olarak önce
insan, sonra çevre daha sonra
sürdürülebilir mottosu ile ülkemize
ihracat ve istihdam olarak katkıda
bulunduğumuz halde bunca
engellemeye inanamıyorum.
Alimoğlu; madencilik faaliyetlerinin,
ekonomik değer yaratabilecek bir
madeni çıkarmak için büyük  ser-
maye gerektiren uzun vadeli ve
riskli yatırımlar olduğunu,  dolayısıy-
la devletin bilakis destekleyici,
cesaretlendirici ve özendirici olması
gerektiğini ifade ederek “Yönetmelik
değişikliğinin yaratacağı olumsuz
süreçten sadece biz değil, bizim
çıkardığımız madenleri girdi olarak
kullanan diğer sanayi sektörleri de
etkilenecek. Bizim faaliyetlerimizin
sekteye uğraması, zincirleme etki
yaratarak, diğer sektörlerde de üre-
timin ve ihracatın azalmasına, istih-
damda gerilemeye,  sektörlerin itha-
lata yönelmesine ve doğal olarak
cari açığın artmasına neden olacak.
Dolayısıyla, ülke ekonomisini
derinden sarsılacaktır” şeklinde
konuştu.>>KADER KAYA

Aranan şahıslar uyuşturucu
ve silahlarla yakalandı
Afyonkarahisar’da polis tarafından aranan şahıslara yönelik
yapılan denetimde 12 kişi gözaltına alınırken, denetimlerde

değişik tür ve miktarlarda uyuşturucu ile silah da ele geçirildi.
Edinilen bilgilere göre, İl
Emniyet Müdürlüğüne bağlı
ekipler tarafından kent
genelinde aranan şahıslara
yönelik denetim gerçekleştiril-
di. Denetimde hapis cezası
bulunan 5 şahıs ve adli para
cezası ile ifadesinin alınması-
na yönelik aranma kaydı bulu-
nan 7 şahıs olmak üzere
toplam 12 şahıs yakalandı.
Yapılan uygulama ve kon-
trollerde ayrıca 4,6 gr uyuştu-
rucu, 5 parça uyuşturucu
madde, 16 adet uyuşturucu
hap, 5 tabanca, 3 kurusıkı
tabanca, 4 tüfek, 11 bıçak ve
33 mermi ele geçirildi. >>İHA


